
Referat 
Gården, bestyrelsesmøde 3. oktober 2023 kl. 19. 

Deltagere: Gårdens bestyrelse samt ledelse

Afbud: Ingen

Ordstyrer: Nanna

Referent: Karen 
 
 
1. Referat fra sidste møde godkendes og underskrives

- Underskrevet


2. Nyt fra Gården og bestyrelsen


- Status på SFO.  
Nicolaj og Nanna har haft møde med skoleleder Lilian og skolens bestyrelsesformand om 
mulighederne for at løse problematikken ift. pladser til alle SFO børn. Det er aftalt at Gården og 
MRS fortsat samarbejder om mulighederne, og at der fortsat søges samarbejde med byrådet om 
løsninger. 
Situationen drøftes til næste møde i Børne/unge udvalget.


- Lukning af puljeinstitutioner. Vi vender situationen og ser hvad fremtiden bringer for Gården. 

- APV vurderingen er kommet retur, og den ser rigtig fin ud, blot med mindre uproblematiske 
kritikpunkter. Det er gennemgået med personalet, og alle er positivt stemte.


 
- Børnemiljøvurderingen er kommet retur. Resultatet er lagt på hjemmesiden. 
 
- Nicolaj har talt med håndværkeren om oprydnings/rengørings hensyn til Gårdens lokaler og ting. 


- Lars og Nicolaj fortæller at tilmelding til feriepasning kan være en omfattende og langvarig 
proces ifa. at få svar fra forældrene. Manglende svar har konsekvenser for Gårdens personale 
og deres evne til at melde til/fra ferie for og med deres børn. Det diskuteres om det kunne være 
en mulighed, at børnene automatisk er frameldt i ferierne, og at forældrene aktivt skal tilmelde 
dem. Lars går videre med aftenens forslag, og emnet tages evt. op igen.


 
- Der har været legeplads gennemgang. Alt ok.


- Der har været tilsyn. Laila, Lars og Nicolaj var tilstede, og Laila fortæller, det var en god og 
konstruktiv oplevelse. Der var gennemgang af rapporten, som var absolut positiv med scorer 
4-5 som er over landsgennemsnittet.


3. Nyt fra bestyrelsen 

- Julehygge hos Nicolaj v. Karen. Det bliver d. 28. november kl. 18. 

- Forårsfest. Karen genoptager snak om arrangementet, som tidligere måtte droppes. Det aftales 
at arrangementet skal være fredag d. 24. maj kl. 13-16. Karen kontakter “Tryllestøv” igen. 



“Skraldebang” nævnes også som en mulighed. 
 

4. Økonomi


- Budgetprioritering for det kommende år - skal på dagsordenen næste gang.


- Forældrebetaling er drøftet og den endelige sats fastsættes, når budgettet er gennemgået.  

- Det aftales at Pia fortsat laver årligt regnskab frem for halvårligt.


- Nanna ønsker at bestyrelsen (igen) kan se og godkende halvårligt regnskab. Det aftales, at Laila 
og Lars går videre med en løsning, hvor vores revisor Pia ikke skal arbejde yderligere for os.


5. Datoer for bestyrelsesmøder


Dato for næste møde: 28. november kl. 18 hos Nicolaj.  
 

6. Eventuelt



